
Referat fra bestyrelsesmøde Oktober 2011: 

 

 

 

 Juletræ: Vi gentager succesen fra sidste år og bestiller og opsætter et 

juletræ i december:) 

 Træfældning: Vi fastholder fældningen af de døde træ på fællesarealet. 

Brevskrivningen med parterne er færdig og det er blevet som vi forudsagde -

ingen mener at det er deres ansvar- 

 Vedligeholdelse af fællesarealer: Vi har generelt været meget tilfredse med 

Globel (vores vedligeholdelses firma) og måden arbejdet udføres på. Derfor 

fortsætter samarbejdet endnu et år. 

De bedste hilsner. 

Bestyrelsen. 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Bilag: Mail fra Glostrup kommune: 

 

Hej Mette 

 

Glostrup Kommune gennemfører pt. en undersøgelse af cyklistvaner – undersøgelsen skal blandt 

andet afdække, hvordan borgere i Glostrup anvender cyklen. Undersøgelsen har kørt et stykke tid, 

men vi har desværre ikke fået så mange svar, som vi havde håbet på. 

 

Jeg skriver derfor til dig som repræsentant for Ejby-forum, og håber, at du gennem Ejby-forum kan 

hjælpe med at udbrede kendskabet til undersøgelsen, så at vi forhåbentlig kan få flere svar. Selve 

undersøgelsen regner vi med vil løbe til og med 13. november. 

 

  

 

Undersøgelsen foregår på internettet, adressen er http://www.survey-

xact.dk/LinkCollector?key=ASLTTK8P11C5. 

 

  

 

På forhånd tak for hjælpen. 

 

  
Med venlig hilsen 
 

 
Finn Møller 
Vejingeniør 
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